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Szanowny Panie Dyrektorze! 

Dzięki moim staraniom/zabiegom, od 2011 r. został usunięty wyjątkowo wredny błąd w 

rozporządzeniu o sposobie podziału subwencji oświatowej a dotyczący określania wielkości, 

jaką jest standard finansowy A: do 2010 r. był on zupełnie niesłusznie/błędnie określany, jako 

subwencja na ucznia a od 2011 r. określany jest wreszcie dużo bardziej poprawnie - jako 

subwencja na ucznia przeliczeniowego. Trzeba wiedzieć, że pojęcie ucznia i ucznia 

przeliczeniowego, to zupełnie inne pojęcia, inne wielkości i inne wartości. Oprócz tego błędu 

przyczyniłem się również do tego, że zostało wyeliminowanie z uzasadnienia do w/w 

rozporządzenia określanie standardu finansowego A, jako bonu oświatowego – hasła 

wyborczego Platformy Obywatelskiej. 

Pomocnym dla Pana Dyrektora w ocenie tego, co się dzieje w Ministerstwie Edukacji 

Narodowej, może być zapoznanie się z opracowaniem zamieszczonym pod adresem: 

http://www.iar.pl/aktualnosci/2013-02-04_men_nadal_wprowadza_w_blad-org.html . 

 

Proszę Pana Dyrektora, o przeproszenie – na stronie internetowej www.men.gov.pl – 

wszystkie samorządy oraz nauczycieli, i inne osoby, które mogły zostać wprowadzone w błąd 

zapisem „Kwota przeznaczona w subwencji oświatowej na jednego ucznia w 2013 r. ma wynieść 

5193 zł, co oznacza wzrost w stosunku do tegorocznej o 5,1 %”, zamieszczonym  

http://www.men.gov.pl/index.php?option=com_content&view=article&id=3669%3Asejmowe-

komisje-pozytywnie-o-subwencji-owiatowej-na-2013-r-&catid=272%3Aministerstwo-

komunikaty-i-wyjanienia-men&Itemid=355. 

Proszę również pouczyć wszystkich pracowników Ministerstwa Edukacji Narodowej, w tym 

ministra i wiceministrów, że standard finansowy, to nie subwencja na ucznia a subwencja na 

ucznia przeliczeniowego. Przy udzielania wywiadów, proszę również uwrażliwiać dziennikarzy 

na poprawne określanie przez nich standardu finansowego A. 

 

 

Z poważaniem 

 /-/ 

dr Bogdan Stępień 


